
 

 
Protokoll 
Församlingsstyrelsen den 9 juni 2020 
Kl. 19.00, Nävestakyrkan 
 
Närvarande 
Roland Davidsson (RD), Elin Tärnqvist (ET), Göran Tärnqvist (GT), Ann Davidsson (AD), Stig Olsson 
(SO), Jörgen Örnberg (JÖ), Erik Neander (NE) och Jonas Lundkvist (JL). Lisbeth Larsson (LL) fanns med 
på länk. 
 
1. Inledning 
Mötet inleddes med en runda där vi berättade hur vår dag varit och därefter bön.  
 
2. Sekreterare 
JL valdes till sekreterare. 
 
3. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 
 
4. Föregående protokoll 
Föregående protokoll lades till handlingarna.  
 
5. Personal 
RD frågade efter hur JL tänker om semester. JL kommer vara ledig under juli och första veckan i 
augusti, men även under den perioden är det förstås möjligt att kontakta Jonas.  
 
6. Krisgruppen 
Församlingens krisgrupp, Ethel Davidsson, JÖ, och JL, har haft kontakt med jämna mellanrum under 
våren. Gruppen har fattat beslut om vilka åtgärder vi behövt vidta för att minska smittspridning.  
 
7. Diakon 
Lyssnarna: Gruppen har haft ett möte och samtalat om vad vi tror Gud kallar oss till i den tid som är 
nu med smittspridning och social distans. Det som blivit tydligt i det lyssnandet och i det samtalet är 
möjligheten, behovet och viljan att be tillsammans i mindre grupper. Bönen tillsammans är central 
för svaret på frågan om vilken sorts gemenskap vi är. Den bönen kan ha många former. Styrelsen 
pratade om sommarens samlingar av bön och samtal och om behovet av att återaktivera arbetet 
med våra bönevänner. Vi förde också ett långt samtal om att be en bön i största enkelhet när man 
träffar andra i församlingen så där till vardags. Vi skulle vilja att vi som församling har en sådan kultur 
av att be ihop och i styrelsen sa vi att vi är ledare för församlingen när vi också tar ansvar för att 
föreslå såna böner.  
RD ansvarar för att vi till hösten följer upp hur det gått att föreslå böner tillsammans i vardagen. Det 
är ingen läxa, men vi vill pröva och dra lärdomar av det.  



 
Programplanering:  Scouterna har en vandring den 26/6 istället för sitt läger. Ethel Davidsson 
skickade med frågan hur många vi kunde bjuda in till den vandringen. Eftersom vi kommer att vara 
ute i naturen, och eftersom det är en vardag, tror vi att vi kan bjuda in brett utan att bli för många på 
samma plats. JL ansvarar för information om detta tillsammans med Ethel. 
Sommarprogrammet: JL har stämt av förslaget att fortsätta med bön hemma hos varandra under 
sommaren med både programgruppen och krisgruppen. Den gemensamma bilden är att det vore bra 
att kunna genomföra sommarmötena som vanligt. Styrelsen beslutade att vi gör så och RD har redan 
gjort ett anmälningsformulär för värdskap på hemsidan.  
 
Höstens program: Även om mycket är osäkert inför hösten fanns några frågor att ta ställning till.  

- Samlingssöndag: Den 16/8 möts vi till höstens första gemensamma gudstjänst i 
Nävestakyrkan. 

- Grillfesten: Den 29/8 håller vi som datum för grillfesten men så länge regeln om 50 personer i 
grupp gäller kan vi inte genomföra den samlingen. Om rekommendationerna förändras 
under sommaren tas ett nytt beslut utifrån vad som gäller då.  

- Gemenskapshelgen: Helgen 11-12/9 ligger bokad, men även den är avhängig huruvida det är 
klokt att samlas många människor på ett litet utrymme då. Slutgiltigt beslut fattas i 
inledningen av hösten.  

- Webbsända gudstjänster: Samtal fördes om huruvida vi vill fortsätta med att sända 
gudstjänster på nätet till hösten. I dagsläget ser vi att mellan 150 och 250 personer har varit 
inne och tittat på åtminstone någon del av gudstjänsterna. Vi inser att det sändningarna är 
en lågtröskelmöjlighet för människor som är nyfikna på hur en gudstjänst här är. Om vi vill 
fortsätta sända skulle vi behöva en bättre uppkoppling till Internet, en större grupp tekniker 
och möjligen en licens för att sända gudstjänsterna.  
RD undersöker möjligheterna att skaffa en annan uppkoppling.  

 
8. Administration & fastighet 
Kassan: Stig Olsson meddelade att vi har haft intäkter på 193 643 kr och utgifter på 177 170 kr, vilket 
ger ett överskott på 16 473 kr. Vi ligger efter i insamlingsbudgeten, men har pga Covid-19 fått en 
lättnad i arbetsgivaravgifter om ungefär 3000 per månad. Vi har ändå kunnat börja amortera av på 
lånen eftersom det regelbundna givandet är så stabilt.   
 
Utbyggnad av parkeringen: RD har undersökt med de i församlingen som har maskiner och styrelsen 
beslutade att aktivera dessa för att bygga ut parkeringen under sommaren.  
 
Arbetsdag: Det behövs underhåll på fasaderna. Samtal fördes om när en sådan dag skulle kunna bli 
av. Styrelsen beslutade att lägga arbetsdagen lördagen den 8 augusti.  
 
9. Övriga frågor 
Flaggning: JL lyfte frågan om flaggning nu när han inte längre bor vid kyrkan. GT tog på sig att flagga 
vid lämpliga flaggdagar.  
Vigsel: Under helgen gifter sig Maja Torstadius och Viktor Eklund. LL lyfte frågan om uppvaktning av 
dessa. JL fick i uppdrag att hitta en present.  
Veckostädning under sommaren: Förra sommaren fanns olika förväntningar om vad den gjorde som 
hade städvecka under sommaren. Styrelsen konstaterar att det finns behov av ogräsrensning, 
vattning av blommor och tex fönsterputsning. JL skriver om detta i veckomailet.  
 
9. Nästa sammanträde 
Styrelsen möts igen onsdagen den 12/8 kl 19.00 i Nävestakyrkan.  
 
10. Avslutning 



Mötet avslutades med bön 
 
 
_______________________________  _______________________________ 
Ordf: Roland Davidsson    Sekr: Jonas Lundkvist 
 


